
 

 

BRM.0012.4.6.2024 

      Protokół nr 2/2024 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 25 czerwca 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.15 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Jarosław Kopeć    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji 

4. Damian Polak    – Członek Komisji 

5. Bartłomiej Stanisz  – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia Komisji stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa.  

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji, który zgodnie 

z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 5 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 1/2024 z posiedzenia komisji 

4. Analiza systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące.  

 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu nr 1/2024 z posiedzenia Komisji. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 1/2024 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:       za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Analiza systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia. 

  

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawiła analizę systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Miasta 

Inowrocławia. 

Analiza stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Pytania i dyskusja:  

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Czy Miasto ma narzędzia do weryfikacji złożonych deklaracji?  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Deklaracje są weryfikowane. To, że dana osoba jest zameldowana, nie znaczy, ze mieszka na 

terenie Inowrocławia. Jeżeli chodzi o sprawdzanie deklaracji, takie umocowania ma Straż 

Miejska i przeprowadzała kontrole w tym zakresie.   

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

Ja rozumiem, że część osób jest zameldowana poza Inowrocławiem, ale wiemy, że te 

deklaracje są wypełniane niezgodnie z prawdą.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

I dlatego są one weryfikowane przez Straż Miejską. 

 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji: 

A w wyniku tych kontroli, jak to się zmienia w stosunku do tych nam podanych?  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Wtedy proszeni są właściciele o wyjaśnienia i wtedy są te dane weryfikowane.  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Czym jest umocowane to, że Straż Miejska ma możliwości sprawdzania? Proszę, o podanie 

informacji w jakich dniach i skąd zostają odbierane odpady wielkogabarytowe.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Takie informacje, zostaną panu radnemu przekazane.    

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Firmy sprzątające skarżą się, że po wywózce śmieci, „ktoś” te śmieci podrzuca. Radny 

przytoczył sytuacje z podrzuconym granulatem.  

  

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Takie sytuacje to są wykroczenia. To nie jest normalne gospodarowanie odpadami. 

Domniemywać można, że odpowiedzialnym jest zawsze właściciel. To właściciel musi 

udowodnić, że te odpady nie należą do niego.  

 

Bartłomiej Stanisz – Członek Komisji: 

Najlepszym rozwiązaniem jest monitoring.  
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Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Monitoring jest, tylko kamera jest zamontowana za nisko. Co najmniej 1.5 m powinna być 

wyżej wtedy obejmowała by cały plac. Każdy ma możliwość wywieziemy za darmo gruzu. 

Straż Miejska montuje również foto pułapki.  

 

Bartłomiej Stanisz – Członek Komisji: 

Należałoby uświadomić ludzi, że można za darmo wywieść odpady.    

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Należałoby wypuścić akcję informacyjną w sprawie gospodarowania odpadami, aby 

mieszkańcy wiedzieli, że jest możliwość podstawienia kontenera, wywozy gruzu, opon za 

darmo.   

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

W miesięczniku Nasze Miasto Inowrocław, będzie ulotka informacyjna. Ponadto jest strona 

internetowa.   

 

Damian Polak – Członek Komisji: 

Jaki jest poziom zadłużenia? 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Na chwilę obecną nie mam tej informacji. Po ustaleniu przekaże Panu radnemu.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Nie było.    

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.  

 

               

 

    Przewodniczący Komisji 

 

/-/Jarosław Kopeć 

 

 

 

 

  
Protokółowała:  

 /-/Agnieszka Bardzińska 


